
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 149
Ad. samrådet den 17. november 2011 om alm. del – samrådsspørgsmål C og
D (Rigsrevisionens beretning om ulovlig opkrævning af ejendomsskat).
Vil ministeren oplyse, hvor stort et beløb der forventes at skulle tilbagebetales
i for meget opkrævet ejendomsskat, specificeret på det ulovligt opkrævede
beløb og rentebeløbet, herunder bedes oplyst, hvilken rentesats, der anven-
des ved beregning af rentebeløbet? Vil ministeren endvidere oplyse, hvor sto-
re administrationsomkostningerne er i forbindelse med beregning og udbeta-
ling af for meget opkrævet ejendomsskat. Desuden bedes oplyst, hvornår ud-
betalingerne begynder, og hvornår det forventes, at alle de skyldige beløb er
blevet udbetalt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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